
 

To all healthcare facilities and all medical device importers, manufacturers 

NHRA would like to invite you to the first medical device regulation webinar starting from 22nd to 28th 
of July at 3 pm.  

All participants will have a  chance to address their questions and at the end of each session 
participants will have a multiple choice questions exam, the top 5 candidates will receive a place to 
be part of the NHRA medical device private market representative committee, at the end of the 
course all participants will receive an attendance certificate. 

To register please visit the Registration link: http://www.gccmedtech.com/nhra-webinar-2020/ 

 

 ...الى جميع المنشئات الصحية و مستخدمي و مصنعي الاجهزة و المستلزمات الطبية

يسر الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية  دعوتكم لحضور اول ورشة عمل افتراضية للاجهزة والمستلزمات الطبية وذلك ابتداءا 
 ... وميا بدءا من الساعه الثالثة مساء، حسب التفاصيل المذكوره في رابط التسجيل ادناهيوليو لمدة ساعه ي 28يوليو حتى  22من 

سيتاح لجميع المشاركين فرصة للإجابة على أسئلتهم في نهاية كل جلسة ،كما سيخضع المشاركون لاختبار بناءا على المواضيع المطروحة  
ضمام للجنة ممثلين السوق الخاص للأجهزة الطبية التابعة للهيئة ، و سيحصل  في الورشة، حيث سيتم اختيار اصحاب اعلى خمس درجات للان 

 .جميع المشاركين على شهادة حضور

 

 وعلى الراغبين بالحضور اتمام عملية التسجيل من خلال الرابط الالكتروني ادناه 

Registration link: http://www.gccmedtech.com/nhra-webinar-2020/ 


